

手提電話 / Mobile Handset

牌子 / Brand	Samsung 三星
型號 / Model	Galaxy Tab S9 Wi-Fi (X710)
原產地 / Place of manufacture	越南 Vietnam
主要功能 / Key features	1. 更高耐用性： - 首部通過 IP68 抗水防塵認證的 Galaxy Tab S 平板電腦 - 採用鋁金屬機身堅硬物料 2. 極緻觀賞體驗： - 升級 Dynamic AMOLED 2X 屏幕 - 色彩更準確，色彩量 (DCI-P3) >120%，對比度 1,000,000:1 120Hz 屏幕刷新率帶來超流暢的視覺效果 - 支援播放 HDR 10+ 的逼真影像 - 支援 Vision booster (適用於高達 100,000lux) - 具有低藍光和護眼模式的屏幕 3. 強勁表現： 4nm Snapdragon 8 Gen 2 八核處理器 - 支持高達 16GB RAM 4. 創作力源泉： - 內置藍牙的超低延遲 S Pen - 除 Samsung Notes，預裝 Android 版 Good Notes 5. 更豐富的聲音： - 由 AKG 調校的四揚聲器 - 杜比全景聲音效 6. 跨裝置的無縫體驗 - 使用 Tab S9 鍵盤和觸摸板控制智能手機 - 在設備之間拖放文件及檔案

		1. IP68 for Durability: - World's 1st water resistant IP68 certified in Premium Tablet and S Pen - Rigid frame with Armor Aluminum 2. Ultimate Viewing Experience: - Dynamic AMOLED 2X for the Tab S9 family - More accurate colors with Color volume (DCI-P3) >120%, Contrast ratio 1,000,000:1 - Ultra-smooth visuals with 120Hz screen refresh rate - Realistic live action with HDR 10+ - Optimal Vision Booster by weather up to 100,000 lux - Eye care display with low blue light and eye comfort mode 3. Superior Performance: 4nm Snapdragon 8 Gen 2 Octa Core processor - Support up to 16GB RAM 4. Powerhouse of innovation: - Ultra-Low Latency S Pen with built-in Bluetooth - Samsung Notes and Good Notes for Android newly preloaded 5. Richer Sound: - Quad speakers tuned by AKG - Dolby Atmos Sound effect
作業系統 / Operating system		Android 13
系統記憶體 / Internal memory		12GB RAM + 256GB ROM
支援記憶卡的種類及容量 / Type and storage capacity of support memory card	種類 / Type	支援 support microSD
	最大容量 / Maximum capacity	1TB
螢幕 / Display		11", 2560 × 1600, 276ppi Dynamic AMOLED 2X, 120 Hz
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)		後置鏡頭：1300 萬像素自動對焦鏡頭 (F2.0 光圈) 前置鏡頭：1200 萬像素廣角鏡頭(F2.4) Rear Camera: 13 Mega-pixel (F2.0) Front Camera: 12 Mega-pixel (F2.4) Ultra Wide
配套 / Packaging List		Tablet (with embedded battery):1ea S Pen:1ea Data Cable (C to C) :1ea Ejection Pin:1ea Quick Start Guide (English + Traditional Chinese) :1ea
產品價格/ Price		請參照銷售備忘錄/發票 Agreed as per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge		指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份 / Identity of repair service provider		Samsung Electronics (HK) Co. Ltd

保修地址 / Repair service address		1) 旺角亞皆老街 8 號朗豪坊辦公大樓 40 樓 09 至 12 室 & 15 室 電話號碼: 3596 7370 2) 銅鑼灣軒尼詩道 498 號銅鑼灣廣場 1 期 15 樓 1501 室 電話號碼: 2521 4888 3) 香港九龍觀塘駿業街 58 號電訊數碼大樓 8 樓 01 室 電話號碼: 8118 1717 4) 客戶服務熱線: 熱線電話: 3698 4698 辦公時間: 流動產品及電腦查詢: 星期一至星期日及公眾假期 上午 9:00 至午夜 12:00 電視影音及家電產品: 星期一至星期五 上午 9:00 至下午 8:00 星期六、星期日及公眾假期 上午 9:00 至下午 6:00 1) Unit 09-12&15, 40/F, Office Tower, Langham Place, 8 Argyle Street Tel: 3596 7370 2) Unit 1501, 15/F, Causeway Bay Plaza 1, 489 Hennessy Road Tel: 2521 4888 3) Unit 01, 8/F, Telecom Digital Tower, 58 Tsun Yip Street, Kwun Tong, Kowloon Tel: 8118 1717 4.) Samsung Customer Care Centre Hotline: Tel: 3698 4698 Service Hour: Mobile Device, Computer Enquiries Monday to Sunday (Including Public Holidays) 9am-12mn TV, AV & Home Appliances Monday-Friday: 9am-8pm Saturday, Sunday & Public Holiday: 9am-6pm
換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	機身 / Handset	12 個月 12 months
	配件 / Accessory	電池: 12 個月 / Battery: 12 months S Pen: 6 個月 / S Pen: 6 months

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier
Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://www.hkcsl.com>